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Jabbeke                      07 februari ’19 
 

 

Aan het college van burgemeester en schepenen Jabbeke 
Aan de algemeen directeur Dhr. Gabriel Acke 

 
 

Betreft: schriftelijke vraag - compensatie gekapte bomen- 
 

 
Geachte,  

 
Naar aanleiding van de gemeenteraadszitting van 04 februari 2019 had ik graag 

antwoord op volgende vragen daar het voorzien van voldoende groen volgens 
het bestuur en het vervangen van bomen inderdaad een belangrijk streefdoel is. 

 
Beschikt de gemeente over een register om systematisch en nauwlettend het 

aantal gekapte bomen op het grondgebied Jabbeke op te volgen?  

 
Zo niet, op welke manier wordt bijgehouden hoeveel bomen bij de her aanleg 

van straten of werken op openbaar domein zijn gekapt?  
 

Zo ja, hoeveel bomen zijn er sinds 1 januari 2012 gekapt te Jabbeke?  
 

Graag een overzicht van alle bomen met de exacte locatie.  
 

Hoeveel bomen werden er sinds 1 januari 2012 op grondgebied geplant ter 
vervanging van gekapte bomen? Graag een overzicht van alle aangeplante 

bomen met de exacte locatie.  
 

 
Met vriendelijke groet, 

 

Reinhart Madoc  
Gemeenteraadslid 



 

 

 

 
 

 


